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Samfällighetsföreningen      
HÄLLRISTNINGEN    
 
Styrelsemöte  12 juni 2008 
Protokoll nr  2008:3 
 
Närvarande: 
Ordinarie  Nils Jansson  ordf 
  Krister Martini kassör 
  Birgit Segner  sekr 
 
Suppleanter  Magnus Krampell 
 
Frånvarande: 
Suppleant  Jan Hall 
 
1. Hemsidan 

Nyheter och information 
Samfällighetens hemsida är sedan slutet av maj tillgänglig för alla. Hemsidan har tre 
huvudmenyer: Samfälligheten, Handbok och Info. Erik Fridh presenterade förslag till ytterligare 
innehåll under menyn ”Handbok” såsom samfällighetens regler, fastighetsägarnas rättigheter och 
skyldigheter, vad föreningen/styrelsen gör, definition av område/etapp, historik etc. Livlig 
diskussion följde. 
Förutom beslut om att Erik lägger in räknare av besök på hemsidan tas vidare beslut om innehåll 
vid nästa möte.  
 

2. Nytt sedan förra gången kring asfalteringen 

Inget nytt att rapportera. 

 

3. Sandlådorna 

Den 27 maj tömdes sandlådorna av sand ner till ca 35 cm. Bl a gungor och staket som var ett 
hinder för maskinerna togs bort. Ny sand kommer att läggas i sandlådorna v 28 eller 29. 
Dessförinnan bör utbyte av ruttna brädor, renovering av gungställningar etc göras, vilket 
förslagsvis skulle kunna åtgärdas av fastighetsägarna i resp etapp/område. Ersättning mot kvitto 
erhålles för de utgifter man haft. Särskild information härom ska i så fall läggas i samtliga 
brevlådor. 
 

4. Områdets skötsel efter årsmötets beslut 
Styrelsen saknar fortfarande namn på ansvariga personer för de olika områdena/etapperna.  
Inför skötseldagen den 27 september kontaktas en extern konsult som ska se över och ge förslag 
till åtgärder beträffande samfällighetens häckar, buskar och träd med tanke på höjd, bredd, gallring 
etc. Detta för att skapa en trivsam och trafiksäker miljö. 
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Till Hällristningen har en motorsåg och en gasolbrännare inköpts. Dessutom har Noak Nilsson, 
som flyttat från området, skänkt en skottkärra till föreningen. 

 

5. Övrigt 

- Föregående protokoll. 
Punkt 4. Elkostnaderna: Tillägges att föreningens avtal med Lunds energi är ett rörligt avtal 
och är för närvarande fördelaktigt för föreningen. 

- Ekonomin. 
Krister redogjorde för det ekonomiska läget. Inkomster och utgifter följer budgeten. På kontot 
i Sparbanken Finn finns idag 316 tkr (bil.). Enligt översikt från Färs & Frosta Sparbank har 
fondkapitalet förändrats något sedan årsskiftet och är idag 268 tkr (bil.). 

- Snöröjning. 
Krister fortsätter att finna snöröjare inför vintern. 
 

6. Datum för nästa möte 

Nästa möte bestäms till torsdagen den 21 augusti hos Nils Jansson, hus nr 257. 

 
 
Vid protokollet 
 
Birgit Segner    
 
   Justeras 
 
   Nils Jansson 
 


